

moisture, cell stimulation, repair, firmness, comfort, smoothness and brightness; specially after facial medical beauty treatments: radiofrequency, laser, IPL, demabrasions, fillers, etc., favouring their effects,
Presentation: 200 ml.

Skin Total Solution SPF 15

Revitalising, regenerating, nourishing and moisturising facial cream, with SPF 15. It is suitable as daily care and maintenance product, in order to guarantee optimal levels of moisturisation, cell stimulation, repair, firmness, smoothness and brightness; especially after facial medical beauty treatments: radiofrequency, laser, IPL, demabrasions, fillers, etc., favouring their effects. It contains pure hyaluronic acid (*), growth factors, collagen, elastin, vitamins and bioactive minerals.
Presentation: 50 ml.

Retinol Age 0.3

Concentrated face gel-cream that contains 0,3% of microencapsulated pure retinol in a sustained release and biocompatible system, apart from pure hyaluronic acid (*), vitamin E, aloe vera, oats and bisabolol, which complement, protect and make the activity of retinol more comfortable. It is specially indicated to renew, revitalise and homogenise both the skin texture and colour in order to reduce the signs of ageing associated to expression lines, wrinkles, flaccidity, blemishes, hyperkeratinisation, clogged pores and loss of brightness. It allows strengthening antiageing, whitening and anti-acne medical aesthetic treatments. Besides, it means a good alternative to retinoic acid, highly irritating.
Presentation: 30 ml.

Glycan Concentrate

Facial concentrate of proteoglycans, elastin, collagen and pure hyaluronic acid (*). It helps to combat the clear signs of ageing, wrinkles, flaccidity, dehydration and dryness of the skin, providing firmness, smoothness and brightness. It is indicated as final step in facial medical beauty treatments: radiofrequency, laser, IPL, demabrasions, fillers, etc., favouring their effects., and also as daily care and maintenance product.
Presentation: 14 x 4 ml.

Sealuronic Gel

Gel based on 1% pure hyaluronic acid (*) and sea water. It provides high moisturisation, regeneration and redensification degree in the eye contour, lips, face, neck and neckline. It is indicated as final step in facial medical beauty treatments: radiofrequency, demabrasions, fillers, laser, IPL, etc., extending their effects., and also as daily care and maintenance product.
Presentation: 14 x 4 ml.

Eye Care Cream SPF 10

Cream suitable for the care, maintenance and protection of the eye contour, with sun protection factor. It is indicated for daily care, specially after medical beauty treatment with or without surgery, which leave the skin highly vulnerable and with higher necessity of moisturisation, nourishment and protection. It contains bisabolol, butcher’s broom, bilberry and vitamins, among others.
Presentation: 20 ml.

Hydroxybionic Gel

Oil free facial gel whose activity is based on an innovative system of hydroxyacids: lactobionic, salicylic and glycolic acids, Renovator, moisturiser and sebum regulator, it is suitable for the daily care of all skin types, even oily, mixed and acne prone skins, and also as pre and post peeling product to improve, strengthen and extend their results.
Presentation: 30 ml.

Concentrate of Native Collagen

Facial concentrate of native collagen, enriched with organic silicon, vitamins E and F, extract of Splanthes acmella and Chondrus crispus. It reinforces the

supporting function of the skin, remodels the facial oval, smoothes wrinkles and rejuvenates the skin look. It is indicated after facial medical beauty treatments addressed to filling in wrinkles, increase volume and lifting effect.
Presentation: 50 ml.

Hyaluronic Acid Face Mask

Facial mask with high concentration of pure hyaluronic acid (*) and vitamin E, which allows restoring and maintaining the skin in optimal levels of moisturisation, nourishment, volume and firmness. It is indicated as final step and maintenance in facial medical beauty treatments as hyaluronic acid fillers or chemical peelings, among others.
Presentation: 200 ml.

Vita C Intensive Concentrate

Facial concentrate based on stabilised vitamin C, enriched with encapsulated vegetable cells and organic silicon. It is suitable for all skin types and is specially indicated to help to recover and maintain the vitality, naturalness, softness and brightness typical of a younger skin.
Presentation: 22 x 2 ml | 6 x 2 ml.

Vita K Intensive Concentrate

Facial and body concentrate based on vitamin K in its shape of phytonadione epoxide. Vitamin K is attributed a number of properties; it helps to reinforce the structure of blood capillaries; it favours the correct blood circulation; it helps to decongest and reduce oedema; it contributes to alleviate and reduce the skin redness, irritation and inflammation; it features high antioxidant activity, and it favours the healing process.
Presentation: 12 x 2 ml | 6 x 2 ml.

Fullerene C60 Concentrate

An innovative face concentrate based on fullerene, bakuchiol, growth factors, pure hyaluronic acid (*), stabilised vitamin C and a vitamin B complex. Suitable for all skin types, it revitalised, densifies, brightens, protects and repairs the skin damages caused, especialy, by blue light (digital ageing) and pollution. It is recommended to be applied with microprocedure, radiofrequency and virtual mesotherapy devices.
Presentation: 14 x 4 ml.

Hyaluronic Acid Body Serum

Antiageing and revitalising body serum based on pure hyaluronic acid (*), as well as growth factors, bakuchiol, vegetable squalene and vitamins B, C, E and F, which provides a remarkable comprehensive and intensive repairing effect for more than 24 hours. It moisturises, nourishes, repairs, regenerates, brightens, soothes and restores both the comfort and natural quality of the skin. It is suitable as a final product in medical-aesthetic treatments.
Presentation: 500 ml.

Lip Repair

Bi-phase double serum for daily use, the result of the latest scientific advances in dermocosmetics, which offers a comprehensive and intensive care to the lips: it soothes, reduces irritation and inflammation, repairs, protects, provides filling effect, nourishes, moisturises, recovers the natural texture of the lips, and leaves a pleasant comfort sensation since the very first application. It contains CBD (cannabidiol), pure hyaluronic acid (*), a combination of three vegetable oil: hemp, jojoba and olive; vitamin E and bisabolol.
Presentation: 6 ml.

(*) Cosmos certified by Ecocert.

Français

Avec les techniques dermatologiques les plus avancées et innovantes comme référant, TEGODER COSMETICS a créé TDC Klinik, une gamme de produits de forme galénique ayant pour but de traiter et prendre soin de votre peau le plus efficacement possible. L'ensemble des produits ont été sélectionnés exclusivement par des médecins esthéticiens.

HA Face Cleanser

Emulsion lavante pour le visage à l'acide hyaluronique pure (*), enrichie avec des vitamines et minéraux bioactifs. Prescrite pour nettoyer de manière agréable et en profondeur la peau des impuretés, restes de cosmétiques, maquillage et y compris des excès de sueur et de graisse, dans le cadre du protocole d'entretien et de soin quotidien, particulièrement après des traitements médicaux esthétiques du visage : radiofréquence, laser, IPL, demabrasions, remplissages, etc., elle favorise leur effet.
Presentation : 200 ml.

Revitalising Lotion

Lotion réparatrice et revitalisante pour le visage à l'acide hyaluronique pure (*), enrichie avec des facteurs de croissance, des vitamines, de l'eau de mer et des minéraux bioactifs. Prescrite comme produit de soin et d'entretien quotidien pour garantir à tous les types de peau, des niveaux optimaux d'hydratation, de stimulation cellulaire, de réparation, de fermeté, de confort, de douceur et de luminosité, particulièrement après des traitements médicaux esthétiques du visage : radiofréquence, laser, IPL, demabrasions, remplissages, etc., elle favorise leur effet.
Presentation : 200 ml.

Skin Total Solution SPF 15

Crème revitalisante, réparatrice, nutritive et hydratante pour le visage avec un indice de protection solaire SPF 15. Prescrite comme produit de soin et d'entretien quotidien pour garantir à tous les types de peau, des niveaux optimaux d'hydratation, de stimulation cellulaire, de réparation, de fermeté, de douceur et de luminosité, particulièrement après des traitements médicaux esthétiques du visage : radiofréquence, laser, IPL, demabrasions, remplissages, etc., elle favorise leur effet. Contient de l'acide hyaluronique pure (*), des facteurs de croissance, du collagène, de l'élastine, des vitamines et des minéraux bioactifs.
Presentation : 50 ml.

Retinol Age 0.3

Gel-crème visage concentré qui contient 0,3 % de rétinol pur microencapsulé dans un système de libération prolongée et biocompatible, en plus de l'acide hyaluronique pure (*), de la vitamine E, de l'aloë vera, de l'avoine et de la bisabolol, qui complètent, protègent et font plus confortable l'action du rétinol. Retinol Age 0,3 est spécialement indiqué pour renouveler, revitaliser et homogénéiser la texture et le ton de la peau, afin de réduire les signes du vieillissement : lignes d'expression, rides, flaccidité, taches, hyperkératinisation, pores obstrués et perte de luminosité. Il permet de renforcer les traitements médicaux esthétiques anti-vieillessement, éclaircissants et anti-acné. De plus, il représente une bonne alternative à l'acide rétinoïque, qui est très irritant.
Presentation : 30 ml.

Glycan Concentrate

Concentré de protéoglycanes, d'élastine, de collagène et d'acide hyaluronique pure (*) pour le visage qui aide à combattre les signes visibles du vieillissement. Les rides, la flaccidité, la déshydratation et la sécheresse de la peau en y apportant de la fermeté, de la douceur et de la luminosité. Prescrit pour les étapes finales dans les traitements médicaux esthétiques du visage : radiofréquence, laser, IPL, demabrasions, remplissages, etc., la crème favorise leur effet et agit comme un produit d'entretien et de soin quotidien.
Presentation : 14 x 4 ml.

Sealuronic Gel

Gel d'acide hyaluronique pure (*) à 1 % et eau de mer. Hydrate, régénère et redensifie visiblement le contour des yeux, les lèvres, le visage, le cou et le décolleté. Prescrit pour les étapes finales dans les traitements médicaux esthétiques du visage : radiofréquence, demabrasions, remplissages, laser, IPL, etc., le gel prolonge leur effet et agit comme un produit d'entretien et de soin quotidien.
Presentation : 14 x 4 ml.

Eye Care Cream SPF 10

Crème spéciale pour le soin. L'entretien et la protection du contour des yeux avec un indice de protection solaire. Prescrite pour le soin quotidien, particulièrement après des traitements médicaux esthétiques avec ou sans chirurgie rendant la peau plus vulnérable et augmentant son besoin en hydratation, nutrition et protection. Contient du bisabolol, du ruscus, de la myrtille et des vitamines entre autres.
Presentation : 20 ml.

Hydroxybionic Gel

Gel pour le visage sans huile dont l'activité se base sur un système innovant d'hydroxy-acides: acide lactobionique, salicylique et glycolique, Renovateur, hydratant et sébo-régulateur, ce soin peut être utilisé quotidiennement pour tous les types de peau, y compris les grasses, mixtes et sujettes à l'acné. Il agit comme un produit pré et post-peeling pour améliorer, renforcer et prolonger les résultats.
Presentation : 30 ml.

Concentrate of Native Collagen

Concentré de collagène natif pour le visage, enrichi avec du silicium organique, de la vitamine E et F, des extraits de Splanthes acmella et de Chondrus crispus. Renforce la fonction de soutien de la peau, remédie l'ovale du visage, atténue les rides et rajoint l'aspect de la peau. Prescrit après des traitements médicaux esthétiques pour le visage destinés à remplir les rides, augmenter le volume et procurer un effet lifting.
Presentation : 50 ml.

Hyaluronic Acid Face Mask

Masque hautement concentré en acide hyaluronique pure (*) et en vitamine E permettant de restaurer et de maintenir la peau pleinement hydratée, nourrie, ferme et de conserver son volume. Prescrit pour les étapes finales et l'entretien dans les traitements médicaux esthétiques du visage tels que les remplissages en acide hyaluronique ou les peelings chimiques entre autres.
Presentation : 200 ml.

Vita C Intensive Concentrate

Concentré visage à base de vitamine C stabilisée, enrichi en cellules souches végétales encapsulées et en silicium organique. Il convient à tous les types de peau et plus particulièrement est indiqué pour aider à retrouver et maintenir la vitalité, la naturalité, la douceur et la luminosité d'une peau jeune.
Presentation : 22 x 2 ml | 6 x 2 ml.

Vita K Intensive Concentrate

Concentré visage et corps à base de vitamine K sous sa forme de phytonadione epoxide. De nombreuses propriétés sont attribuées à cette vitamine : elle aide à renforcer la structure des capillaires sanguins ; elle favorise une circulation sanguine correcte ; elle aide à décongestionner et à réduire l'oedème ; elle contribue à atténuer et à réduire la rougeur, l'irritation et l'inflammation de la peau ; elle montre une activité antioxydante élevée, et elle favorise le processus de guérison.
Presentation : 12 x 2 ml | 6 x 2 ml.

Fullerene C60 Concentrate

Un concentré innovant pour le visage à base de fullerène, de bakuchiol, de facterues de croissance, d'acide hyaluronique pur (*), de vitamine C stabilisée et d'un complexe de vitamine B. Il est adapté à tous les types de peau et revitalise, redensifie, éclaircit, protège et répare les dommages cutanés causés, notamment, par la lumière bleue (vieillessement digital) et la pollution. Il est recommandé de l'appliquer avec des dispositifs de microprocedure, de radiofréquence et de mésothérapie in situ.
Presentation : 14 x 4 ml.

Hyaluronic Acid Body Serum

Sérum corps anti-âge revitalisant à base d'acide hyaluronique pur (*), ainsi que de facteurs de croissance, de bakuchiol, de squalene végétal et des

vitamines B, C, E et F, qui fournit un remarquable effet réparateur complet et intensif pendant plus de 24 heures. Il hydrate, nourrit, répare, régénère, illumine, apaise et restaure le confort et la qualité naturelle de la peau. Il convient comme un produit final dans les traitements médicaux-esthétiques.
Presentation : 500 ml.

Lip Repair

Sérum biphasique d'usage quotidien résultat des dernières avancées scientifiques en dermo cosmétique, qui offre un soin complet et intensif aux lèvres : il apaise, réduit l'irritation et l'inflammation, répare, protège, apporte un effet de remplissage, nourrit, hydrate, recupère la texture naturelle des lèvres, tout en laissant une agréable sensation de confort dès la première application. Il contient du CBD (cannabidiol) ; de l'acide hyaluronique pur (*) ; une combinaison de trois huiles végétales : chanvre, jojoba et olive ; de la vitamine E et du bisabolol.
Presentation : 6 ml.

(*) Cosmos certifié par Ecocert.

Italiano

Con le tecniche dermatologiche più avanzate ed innovatrici, TEGODER COSMETICS ha creato TDC Klinik, una gamma di formulazioni galeniche col proposito di ottenere il miglior risultato per il trattamento della pelle. I prodotti di questa linea sono stati esclusivamente selezionati per professionisti medico estetici.

HA Face Cleanser

Emulsione detergente viso a base di acido ialuronico puro (*), arricchita con vitamine e minerali bioattivi. Indicata per detergere in profondità la pelle rimuovendo resti di cosmetici, maquillage, eccesso di sudore e sebo. Si consiglia in protocolli di mantenimento e cura quotidiana, specialmente in trattamenti medico estetici facciali: radiofrequenza, laser, IPL, dermoabrasione, etc.; per potenziarne gli effetti.
Presentatione: 200 ml.

Revitalising Lotion

Lozione viso riparatrice e rivitalizzante di acido ialuronico puro (*), arricchita con fattori di crescita, vitamine, acqua di mare e minerali bioattivi. Indicata per la cura e il mantenimento quotidiano, garantisce, a tutti i tipi di pelle, un alto livello di idratazione, stimolazione cellulare, riparazione, tonicità, confort, elasticità e luminosità; si consiglia specialmente in trattamenti medico estetici facciali: radiofrequenza, laser, IPL, dermoabrasione, etc.; per potenziarne gli effetti.
Presentatione: 200 ml.

Skin Total Solution SPF 15

Crema viso rivitalizzante, rigenerante, nutritiva e idratante, con fattore di protezione solare SPF 15. Indicata come prodotto di cura e mantenimento quotidiano, garantisce, a tutti i tipi di pelle, un alto livello di idratazione, stimolazione cellulare, riparazione, tonicità, confort, elasticità e luminosità; si consiglia specialmente in trattamenti medico estetici facciali: radiofrequenza, laser, IPL, dermoabrasione, etc.; per potenziarne gli effetti. Contiene acido ialuronico puro (*), fattori di crescita, collagene, elastina, vitamine e minerali bioattivi.
Presentatione: 50 ml.

Retinol Age 0.3

Gel-crema viso concentrato che contiene uno 0,3% di retinolo puro microincapsulato in un sistema di rilascio prolungato e biocompatibile, insieme ad acido ialuronico puro (*), vitamina E, aloe vera, avena e bisabololo, che completano, proteggono e fanno più confortevole l'attività di retinolo. Retinol Age 0,3 è particolarmente indicato per ripristinare, rivitalizzare e omogeneizzare l'aspetto e il tono della pelle, al fine di ridurre i segni dell'invecchiamento, associati con le linee di espressione, rughe, flaccidità, macchie, ipercheratinizzazione, pori ostruiti e perdita di

luminosità. Permette di rafforzare i trattamenti medico-estetici anti-invecchiamento, depigmentati e anti-acne. Inoltre, rappresenta una buona alternativa all'acido retinoico, altamente irritante.
Presentatione: 30 ml.

Glycan Concentrate

Concentrato viso composto da proteoglicani, elastina, collagene e acido ialuronico puro (*). Aiuta a combattere i segni chiari dell' invecchiamento, rughe, disidratazione e secchezza della pelle, donando tonicità, elasticità e luminosità. Indicato come passaggio finale in trattamenti medico estetici facciali: radiofrequenza, laser, IPL, dermoabrasione, etc., per potenziarne gli effetti, o come prodotto di mantenimento e cura quotidiana.
Presentatione: 14 x 4 ml.

Sealuronic Gel

Gel di acido ialuronico puro (*) al 1% e acqua di mare. Dona un alto grado di idratazione, rigenerazione e ridensificazione al contorno occhi, labbra, viso, collo e décolleté. Indicato come passaggio finale in trattamenti medico estetici facciali: radiofrequenza, laser, IPL, dermoabrasione, etc.; per potenziarne gli effetti, o come prodotto di mantenimento e cura quotidiana.
Presentatione: 14 x 4 ml.

Eye Care Cream SPF 10

Crema specifica per la cura, mantenimento e protezione del contorno occhi con fattore di protezione solare. Indicata per la cura quotidiana, specialmente dopo trattamenti medico estetici o chirurgici, che rendono la pelle molto vulnerabile e con maggiore necessità di idratazione, nutrizione e protezione. Contiene: bisabololo, rusco, mirtillo e vitamina.
Presentatione: 20 ml.

Hydroxybionic Gel

Gel viso oil free la cui attività si basa su un innovatore sistema di idiossiacidi: acido lattobionico, salicilico e glicolico. Rinnovatore, idratante e seboeregolatore è adatto per la cura giornaliera di ogni tipo di pelle, perfino pelli grasse, miste e con tendenza all'acne, come prodotto pre e postpeeling per migliorare, potenziare e prolungare i suoi risultati.
Presentatione: 30 ml.

Concentrate of Native Collagen

Concentrato viso di collagene nativo, arricchito con silicio organico, vitamina E ed F, estratto di Splanthes acmella e Chondrus crispus. Rinforza la funzione di supporto della pelle, attenua le rughe e ringiovanisce l'aspetto della pelle. Indicato dopo trattamenti medico estetico per il viso destinati a riempire le rughe e ad effetto lifting.
Presentatione: 50 ml.

Hyaluronic Acid Face Mask

Maschera viso di alta concentrazione di acido ialuronico puro (*) e vitamina E, che permette di restaurare e mantenere la pelle con un alto livello di idratazione, nutrizione, volume y tonicità. Indicata come passaggio finale in trattamenti medico estetici facciali come riempimenti di acido ialuronico o peelings chimici.
Presentatione: 200 ml.

Vita C Intensive Concentrate

Concentrato viso a base di vitamina C stabilizzata, arricchito con cellule staminali vegetali incapsulate e silicio organico. E adatto a tutti i tipi di pelle e particolarmente indicato per aiutare a ricuperare e mantenere la vitalità, la naturalezza, la morbidezza e la luminosità proprie di una pelle giovane.
Presentatione: 22 x 2 ml | 6 x 2 ml.

Vita K Intensive Concentrate

Concentrato viso e corpo a base di vitamina K nella sua forma di phytonadione epoxide. A questa vitamina sono attribuite numerose proprietà: aiuta a rafforzare la struttura dei capillar sanguigni; favorisce la corretta circolazione sanguigna; aiuta a decongestionare e